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W odpowiedzi na interpelację z dnia 16 lutego 2022 roku przedstawiam informacje w sprawie. 
 

1. Stan elewacji budynku Szkoły Podstawowej w Żukowie. 

Projektanta jako odpowiedzialnego za błędy projektowe wskazał specjalista w wykonanej ekspertyzie 

budowlanej. Nie jest to moja teza, lecz niezależnego eksperta. Jako Wójt przyjąłem to stanowisko  

i przedstawiłem wykonawcy projektu budowy szkoły.  

Remont elewacji budynku szkoły podstawowej i hali sportowej w Żukowie, przeprowadzony zostanie 

po wyłonieniu wykonawcy robót budowlanych w trybie ustawy Prawo zamówień publicznych, na mocy 

umowy zawartej pomiędzy Gminą, a wyłonionym w toku postępowania Wykonawcą. Termin realizacji 

zamówią podlega upublicznieniu w trybie ustawy prawo zamówień publicznych.  

W oparciu o wartość udzielonego zamówienia ustalona zostanie wartość przedmiotu sporu i sprawa 

zostanie poddana rozstrzygnięciu sądowemu, w zakresie dochodzenia poniesionej przez Gminę szkody. 
 

2. Świetlica w Gwiazdowie. 

Terminy realizacji inwestycji gminnych, w tym budowy świetlic zawarte są w wieloletniej prognozie 

finansowej. Jest to jedyny dokument zatwierdzony przez Radę Gminy, który precyzuje plany realizacji 

inwestycji. Obowiązująca wieloletnia prognoza finansowa nie zawiera zadania polegającego na 

budowie świetlicy w Gwiazdowie. Nigdy nie planowałem budowy świetlicy w obecnej kadencji. Termin 

realizacji inwestycji uzależniony będzie od sytuacji na świecie i w Polsce co, jak się dzisiaj okazuje, ma 

ogromne przełożenia również na finanse naszej Gminy. Drugim czynnikiem jest  dostępność środków 

unijnych. Nie z mojej winy środki unijne z nowego budżetu UE, jak z unijnego Planu Odbudowy nie są 

nadal dostępne i nikt nie przedstawił nam daty ich uruchomienia. Dziś jesteśmy na etapie realizacji 

największego pakietu inwestycji w 30-letniej historii naszej gminy i przy tak rosnących kosztach 

budowy troską Wójta oraz Rady Gminy powinno być zakończenie w tej kadencji planowanych 

inwestycji. Precyzowanie w tej sytuacji planów inwestycyjnych na kolejne 3-4 lata nie jest 

odpowiedzialnym postępowaniem. Z mojej strony mogę jedynie potwierdzić, iż zależy mi na budowie 

nowej świetlicy w Gwiazdowie.  

Jednym z warunków realizacji inwestycji i utrzymania nowych obiektów jest posiadanie własnych 

środków finansowych poprzez zwiększanie dochodów własnych gminy. W tej sytuacji realizacja tej  

i innych inwestycji będzie zależała w dużej mierze od polityki kształtowania poziomu dochodów 

własnych gminy, którą realizuje Pan jako Radny z całą Radą Gminy.  

 

 



   

Na zakończenie pragnę przeprosić Pana za opóźnienie w odpowiedzi na interpelację. Wynika to z faktu 

długiej mojej nieobecności w pracy, przenoszeniem całego urzędu gminy do nowej siedziby oraz 

ogromnym zaangażowanie moim oraz naszych urzędników w akcję pomocy Ukrainie i licznym uchodźcom, 

których przyjęliśmy na terenie naszej Gminy. 

 

 

                 Z poważaniem 

 WÓJT  
(-) Ryszard Stachowiak 

 


